
مرحله گروهی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا روز پنجشنبه قرعه کشی 

شد و نمایندگان ایران در این مسابقات حریفان خود را شناختند. در این 

میان پرسپولیس با تیم النصر که به تازگی با درخشش کریستیانو رونالدو 

و سادیو مانه قهرمان جام عرب شد، در یک گروه قرار گرفت و به همراه 

الدحیل قطر و استقلال تاجیکستان باید برای صعود بجنگد. سپاهان و 

نساجی هم به ترتیب در گروه الاتحاد و الهلال قرار گرفتند تا شاهد حضور 

ستارگان مطرح این تیم ها در ایران باشیم. اما بدون شک رقابت های لیگ 

قهرمانان برای اهالی فوتبال در ایران جذابیت خاص خودش را دارد و سه 

تیم پرطرفدار کشورمان باید با تمام قوا در این رقابت ها شرکت کرده و کار 

خیلی ســـختی نیز برای دفاع از حیثیت فوتبال ایران خواهند داشت. 

برای ارزیابی بهتر مسابقات لیگ قهرمانان، »فرهیختگان« گفت وگویی 

را با حسین چرخابی ترتیب داد که ماحصل آن را در ادامه می خوانید. 

پرسپولیس در سخت ترین گروه قرار گرفت
کارشناس فوتبال کشورمان در صحبت های ابتدایی خود گفت: »آنچه مشخص 

است سخت ترین گروه به پرسپولیس تعلق گرفته از این جهت که در این گروه سه 

تیم مدعی سرسخت برای صعود هستند. النصر عربستان با زوج رونالدو و مانه 

برای هر تیمی در آسیا بسیار خطرناک است و مسلما یکی از مدعیان قهرمانی 

هم به حســـاب می آیند. من بازی پلی آف این تیم را دیدم و اعتقادم این است 

که بازیکنان بسیار تاثیر گذاری در خط حمله دارند و اگر نبودند بعید بود آنها 

به این مرحله صعود  کنند. الدحیل نیز در این چند ساله سرمایه گذاری خیلی 

خوبی داشته و چند بار نیز در قطر قهرمان شده است. مسلما این تیم هم فقط 

به صعود فکر می کند. حتی تیم استقلال تاجیکستان را هم نمی شود نادیده 

گرفت از این جهت که خاطرم هست پرسپولیس در دوره ای که به این تیم برخورد 

کرد به سختی توانست به برتری برسد. اما در مورد گروه سپاهان هم باید بگویم 

که الاتحاد از تیم النصر به نظر می آید تیم تر باشد. از این جهت که سال هاست 

در لیگ عربســـتان جزء مدعیان است و الان هم در صدر جدول قرار دارد. تیم 

آلیماق ازبکستان هم پدیده جدید فوتبال این کشور است که  انگیزه بالایی برای 

درخشش در لیگ قهرمانان خواهد داشت. در سوی دیگر هم تیم نیروی هوایی 

عراق با کوهی از  انگیزه به مصاف سپاهان خواهد آمد. به این خاطر که تیم های 

عراقی در هر رده سنی که باشند مقابل تیم های ایرانی  انگیزه شان دوچندان 

می شود و واقعا نمی دانم دلیل این مساله چیست. خاطرتان باشد تیم جوانان 

ایران با صمد مرفاوی توســـط تیم عراقی حذف شد که بهترین بازی هایش در 

مسابقات آسیایی را مقابل ایران ارائه داد. اما در مورد تیم نساجی باید اعتراف 

کرد که این تیم در هر گروهی قرار می گرفت کارش برای صعود سخت بود. به 

هر حال این تیم اولین تجربه آســـیایی خود را پیش رو دارد و باید سعی کند از 

اعتبار خودش و فوتبال ایران به خوبی دفاع کند.« 

تکلیف مان با فوتبال مشخص نیست
وی با تاکید بر اینکه حریفان اصلی تیم های ایرانی دیگر از شرق آسیا نیستند، 

یادآور شد: »زمانی تیم های ایرانی به هر شکلی بود به عنوان تیم اول یا دوم از 

گروه شان در منطقه غرب صعود می کردند اما در مراحل بالاتر هر موقع به تیم های 

شرق آسیا برخورد می کردند مشکل داشتند. اتفاقی که در مورد پرسپولیس در 

دو فینال آسیایی رخ داد. اما الان تیم های غرب آسیا علی الخصوص تیم های 

عربستانی با سرمایه گذاری گسترده و جهانی هم به دنبال قدرت نمایی اقتصادی 

در سطح دنیا هستند و هم اینکه لیگ شان را با حضور ستاره های گسترده جهانی 

حسابی مطرح کرده اند. از نظر امکاناتی هم که خیلی وقت است به حد ایده آل 

رسیده اند. اما متاسفانه فوتبال ما هنوز تکلیفش با خودش مشخص نیست. 

همچنان درگیر کیفیت بد چمن ها، ورد تماشاگران به ورزشگاه ها، بیانیه های 

باشگاه ها علیه یکدیگر و مسائل اینچنینی هستیم. به عقیده من اگر قرار باشد 

فوتبال به این شکل اداره شود همین الان آن را تعطیل کرده و به جای این همه 

هزینه ها در زمینه جذب بازیکن و مربی یک لیگ داخلی نه در سطح حرفه ای 

مثل دهه 60 داشته باشیم. لیگ حتی در سطح استان ها هم باشد کافی است. 

اما اگر نه واقعا می خواهیم در سطح آسیا با تیم ها رقابت کنیم با این وضع به 

هیچ جا نمی رسیم. امیدوارم در این مورد هدف گذاری کرده و تکلیف مان را با 

خودمان مشخص کنیم. وقتی نمی توانیم به خاطر VAR از حق میزبانی مان در 

لیگ قهرمانان آسیا دفاع کنیم پس چرا اسم لیگ مان را حرفه ای گذاشته ایم؟« 

پرسپولیس و سپاهان شانس صعود دارند
چرخابی در واکنش به این سوال که آیا شانسی برای صعود تیم های ایرانی در 

مرحله گروهی لیگ قهرمانان قائل است یا نه؟ گفت: »مسلما برای پرسپولیس 

و سپاهان شـــانس صعود قائلم. پرسپولیس گروهش سخت است اما سابقه 

شکست النصر و الدحیل را دارد. اگرچه الان شرایط فرق کرده است. در مورد 

پرســـپولیس باید بگویم که این تیم نیاز به تقویت در خط حمله دارد و با رفتن 

تعداد زیادی مهاجم از این تیم تعجب می کنم که چرا هنوز مهاجم ششدانگ 

نگرفته اند. در فوتبال هر چقدر تیم خوب و منسجمی داشته باشید اگر نتوانید 

گل بزنید و ابزارش را نداشته باشید به جایی نمی رسید. پس پرسپولیس حتما 

باید تا شروع مسابقات یک مهاجم خوب در سطح لوکادیا جذب کند. سپاهان 

برعکس پرسپولیس در خط حمله بسیار خطرناک است. در کناره ها هم این 

تیم مهره های خیلی خوبی در اختیارش است. فقط باید مراقب باشند که زیاد 

احساسی حمله نکنند تا مبادا به مانند فصل گذشته در دو سه بازی غافلگیر 

شوند. سپاهان شرایط لازم را برای صعود از گروهش دارد. اما در مورد نساجی 

واقعا نمی توانم برای آنها شانس زیادی برای صعود قائل باشم. با تمام احترامی 

که برای مردم قائمشهر قائلم باید بگویم تیم نساجی یک تیم معمولی است که 

با یک پلن بازی می کند. تیمی که همه برنامه اش این باشد که از روی ضربات 

ایستگاهی و سانتر از کناره ها گل بزند نمی تواند در لیگ قهرمانان آسیا خودش 

را نشان دهد. مخصوصا که از حالا تیم های ایرانی به شدت توسط حریفان خود 

آنالیز شده و نقاط ضعف و قوت شان آشکار خواهد شد. نساجی اگر می تواند 

باید خودش را در چند پست تقویت کرده و از لحاظ تاکتیکی نیز پیشرفت کند 

در غیر این صورت روزهای سختی را در مسابقات آسیایی خواهد داشت.« 
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با لژیونرها
آیا آزمون می تواند جایی در ترکیب تیم مورینیو پیدا کند؟

سردار رمی
سردار آزمون اگر چه در روزهای اخیر به میلان لینک شده بود و به نظر می رسید روسونری دست 

بالاتر را برای خرید این مهاجم ایرانی دارد، اما ناگهان روز پنجشنبه انتقالش به رم به سرعت در 

صدر اخبار قرار گرفت و عصر همان روز هم او راهی ایتالیا شد تا مراحل این انتقال را نهایی کند. 

اگر چه شاید میلانی ها به دلایل مختلف تردیدهایی درباره خرید آزمون داشتند اما ژوزه مورینیو، 

سرمربی مشـــهور و باتجربه جالوروسی که قبلا هم برای خرید آزمون اقداماتی انجام داده بود 

این بار موفق شد این ستاره گلزن ایرانی را به تیمش ببرد. آزمون به نوشته رسانه های ایتالیایی 

قرار است با قراردادی قرضی که بند خرید اختیاری دارد راهی رم  شود و این یعنی عملکرد او در 

قطعی شدن انتقالش نقشی مهم و تعیین کننده دارد. 

آزمون در بایرلورکوزن روزهای خیلی خوبی را سپری نکرد و البته مصدومیت هایش در این مدت 

باعث شد تا نتواند همانند دوران حضورش در زنیت به روند گلزنی خود ادامه دهد. البته نباید 

فراموش کرد که بازی در بوندس لیگا تفاوت های بســـیار زیادی با لیگ روسیه دارد و آزمون که 

ســـال ها در تیم های روسی بازی کرده بود نتوانست به سرعت خود را با لیگی متفاوت و سطح 

بالاتر هماهنگ کند. تغییر سرمربی و حضور ژابی آلونسو می توانست اتفاقی مثبت برای این 

گلزن ملی پوش باشـــد، اما او طی یک ســـال آخر دو مصدومیت نسبتا طولانی را تجربه کرد و 

نتوانست قابلیت هایش را به صورت کامل به سرمربی خود نشان دهد. از همان ابتدای تابستان 

شایعاتی شنیده می شد مبنی بر اینکه سرمربی جوان و اسپانیایی چندان تمایلی به حفظ آزمون 

ندارد و ممکن اســـت او را به صورت قرضی یا قطعی به تیم دیگری واگذار کند. شاید اگر آزمون 

در تمرینات پیش فصل تیمش مصدوم نمی شد وضعیت برایش متفاوت پیش می رفت اما یک 

آسیب دیدگی از ناحیه عضله پا باعث شد بخش مهمی از مراحل آماده سازی را از دست بدهد. 

درنهایت در حالی که چند روز اخباری مبنی بر حضورش در میلان به گوش می رسید بالاخره به 

آرزویش دست یافت تا شاگرد مورینیو شود. 

  حسرت آقای خاص
آقای خاص پیش از این نیز برای خرید آزمون اظهار تمایل کرده بود. دو سال پیش و زمانی که 

آزمون در زنیت حضور داشت اخباری مبنی بر تمایل رم و لورکوزن برای خرید او شنیده می شد. 

در آن تابستان تیم آلمانی به دنبال خرید آزمون بود و مورینیو هم برای جانشینی ادین ژکو، مهاجم 

گلزن و بوسنیایی خود به دنبال یک مهاجم آماده می گشت. حتی گفته می شد آزمون با خود این 

مربی پرتغالی نیز صحبت کرده و احتمال حضورش در جالوروسی کم نیست. با این حال درنهایت 

این الدور شومورودوف، مهاجم ۲5 ساله و ازبک جنوا بود که با قراردادی 5 ساله به ارزش 17.5 

میلیون یورو به رم پیوست. البته این انتقال چندان هم برای او و تیمش موفقیت آمیز نبود و این 

بازیکن ازبک پس از اینکه در 34 بازی برای رمی ها تنها 3 گل زد به تیم های اسپتزیا و کالیاری 

قرض داده شد و در این دو تیم هم نتوانسته روزهای خوبی را سپری کند. 

شاید حالا مورینیو حسرت این را می خورد که کاش در همان مقطع آزمون را خریده بود و احتمالا 

این مهاجم باتجربه و گلزن بهتر از ملی پوش ازبک می توانست به رم کمک کند. این بار هم او البته 

در آخرین روزهای پنجره تابستانی به فکر خرید آزمون افتاده و به نظر می رسد این مهاجم ایرانی 

انتخاب نخست او نبوده است. البته دیروز مورینیو در نشست خبری خود درباره انتقال آزمون به 

این تیم چندان مطمئن صحبت نکرد و تنها به این نکته اشاره کرد که او به شهر رم آمده اما هنوز 

انتقالش قطعی نشده و قراردادی امضا نشده است. درعین حال در ایتالیا اخباری مبنی بر احتمال 

خرید روملو لوکاکو مشهور توسط رم نیز شنیده می شود و مشخص نیست آیا مورینیو هر دو بازیکن 

را می خواهد یا از میان آنها یکی را انتخاب خواهد کرد. به خصوص که او اکنون آندره آ بلوتی را در 

خط حمله خود دارد و تامی آبراهام، مهاجم سابق چلسی هم پس از پشت سر گذاشتن دوران 

مصدومیت می تواند یک گزینه خوب برای خط حمله جالوروسی باشد. 

البته نکته مهمی که در این انتقال هواداران تیم ملی فوتبال را نگران کرده است حرف های جانلوکا 

دی مارتزیو، خبرنگار مشهور ایتالیایی در شبکه اسکای است که گفته آزمون به مورینیو تضمین 

داده که در جام ملت های آسیا حضور نخواهد داشت تا بتواند در تمام طول فصل در اختیار این 

مربی باشد. این در حالی است که سردار یکی از نفرات اصلی و تاثیرگذار تیم ایران برای حضور 

در این تورنمنت مهم که زمستان امسال برگزار می شود، به شمار می رود. 

حسین چرخابی در گفت وگو با »فرهیختگان«: نساجی در هر گروهی قرار می گرفت کارش سخت بود

  گفت وگو

نوزدهمین دوره مســـابقات جام جهانی بســـکتبال از روز 

گذشته به صورت رسمی آغاز شد. رقابت هایی که برای اولین 

بار در سه کشور ژاپن، فیلیپین و اندونزی با حضور 32 تیم 

برگزار می شود. تیم ملی کشورمان پیش از این در سال های 

2010، 2014 و 2019 حضـــور در ایـــن رقابت ها را تجربه 

کرده است و در دوره گذشته موفق شد با وجود کسب رتبه 

بیست وسومی به عنوان بهترین تیم آسیایی مجوز حضور 

در المپیک 2020 را دریافت کند. ملی پوشان کشورمان در 

شرایطی در رقابت های این دوره حضور دارند که با تیم های 

برزیل، ساحل عاج و اسپانیا همگروه هستند و در نخستین 

مسابقه از ساعت 13:15 امروز به مصاف برزیلی خواهند رفت 

که دو بار عنوان قهرمانی را در سال های 1959 و 1963 تجربه 

کرده است و در سال 2014 نیز با تیم کشورمان همگروه بود. 

ســـاحل عاج دومین حریف مان است و این امیدواری وجود 

دارد تا ملی پوشان روز دوشنبه 6 شهریورماه مقابل این تیم 

موفق به کسب پیروزی شوند. مصاف با اسپانیا، مدافع عنوان 

قهرمانی و رنک یک دنیا، آخرین دیدار ما در مرحله گروهی 

خواهد بود. ماتادورها نیز مانند برزیل در تاریخ برگزاری این 

مســـابقات موفق به دو عنوان قهرمانی شدند و همانند دو 

حضور قبلی تیم کشورمان در جام جهانی، این بار نیز همگروه 

ما هستند و چهارشنبه به مصاف تیم کشورمان خواهد رفت. 

علاوه بر اهمیت مسابقات جام جهانی این رقابت ها با توجه 

به توزیع ســـهمیه المپیک نیز برای تیم کشورمان اهمیت 

بسیاری دارد و ملی پوشان در صورتی که بخواهند همانند 

المپیک گذشته در معتبرترین رویداد ورزشی جهان حضور 

داشته باشند، باید موفق به کسب عنوان بهترین تیم آسیایی 

این رقابت ها شوند. اتفاقی که با توجه به حضور ژاپن، چین، 

لبنان و فیلیپین به راحتی اتفاق نخواهد افتاد. برای بررسی 

شرایط تیم ملی بسکتبال در آستانه مسابقات جام جهانی 

با محمدمهدی ایزدپناه به صحبت پرداختیم. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با کاپیتان و سرمربی سابق تیم ملی کشورمان 

را در ادامه بخوانید. 

نخستین دیدار تیم ملی بسکتبال در جام جهانی مقابل 

برزیل را چطور می بینید؟

خوشحالم که یک تعداد جوان به تیم ملی راه پیدا کردند و این 

را نقطه عطف برای بسکتبال این مملکت می دانم. سه بازیکن 

باتجربه در کنار تعدادی جوان در این مسابقات حضور دارند و 

این می تواند شـــروع خوبی برای بسکتبال ما باشد که به آینده 

خوشـــبین باشـــیم. در گروهی قرار گرفتیم که شرایط تیم ها 

مشخص شد. اسپانیا شرایطش با همه تیم ها متفاوت است و 

برزیل در بازی های تدارکاتی عملکرد نســـبتا قابل قبولی ارائه 

داده و حریف ســـختی برای ما خواهد بود. ساحل عاج، دیگر 

تیم گروه خواهد بود و ما در ســـنوات گذشته نشان دادیم که 

می توانیم مقابل تیم های آفریقایی برنده باشـــیم. اگر بچه ها 

بتوانـــد خود را پیدا کنند و با توجه به جوانی از لحاظ دوندگی 

شرایط خوبی داشته باشند، می توانیم بازی قابل قبولی مقابل 

برزیل داشته باشیم. برد تیم ملی برزیل برای ما سخت است و 

باید تعارف را کنار بگذاریم. تعدادی از مهره ها و بازیکنان تاپ 

مـــا رفته اند و بردن برزیل برای ما رویاپردازی خواهد بود ولی با 

پتانســـیلی که در بچه ها خصوصا جوانان می بینیم، اگر خود 

را بـــاور کنند می توانند بازی خوبی انجام بدهند. در دوره های 

گذشته یک بازی خیلی خوب مقابل اسپانیا انجام دادیم و زیر 

10 امتیاز مغلوب آن تیم شـــدیم. موضوعی که نشان می دهد 

پتانســـیلی در بچه ها وجود دارد و اگر خودباوری نیز داشـــته 

باشند شـــاید در یک شب استثنایی حریف بسیار قدرتمندی 

برای برزیل باشیم. نباید امید را از دست بدهیم ولی کار سخت 

است. دوست دارم بچه ها با امید به میدان بروند؛ چراکه گروه ما 

مثل گروه های دیگر خیلی سخت نیست و با یک تلاش مضاعف 

شاید بتوانیم کاری بکنیم. امیدوارم بچه ها ساحل عاج را ببرند و 

با برزیل بازی قابل قبولی ارائه بدهند. اگر هم در این تورنمنت 

سربلند بیرون نیاییم با توجه به حضور جوانان خوب می توانیم 

به آینده امید داشته باشیم. 

چقدر امیدوارید مانند دوره گذشته با کسب عنوان بهترین 

تیم آسیایی موفق به کسب سهمیه المپیک 2024 پاریس 

شویم؟

خیلی کار سختی است. ژاپن در حال حاضر تیم فوق العاده ای 

شده است و به نظر من این تیم همراه با چین اختلاف شان را با ما 

زیاد کردند. باید تلاش کنیم به این تیم ها برسیم. با این تیم جوان 

کسب سهمیه المپیک شاید خیلی دور از تصور باشد؛ مگر اینکه 

جوانان ما کاری بکنند کارستان. فکر می کنم اگر انسجام تیمی 

باشد جوانان ما بتوانند برای همه تیم ها خطرناک باشند، اما در 

حال حاضر ژاپن و چین از دیگر تیم های آسیایی بهتر هستند. 

هاکان دمیر، ســـرمربی ترکیه ای در اردیبهشت ماه سال 

جاری به عنوان سرمربی تیم ملی تا پایان بازی های آسیایی 

انتخاب شـــد. به نظر شـــما در صورتی که نتایج تیم ملی 

رضایت بخش نباشد، باید به این مربی باز هم فرصت بدهیم؟

به هیچ وجه نباید نتیجه گرا باشیم. اشتباهی که بسکتبال در 

سالیان گذشته کرد، تعویض سریع سرمربیان بود. در مقطعی 

نیستیم که بخواهیم به نتیجه گرایی فکر کنیم و در حال بازسازی 

بسکتبال هستیم. تمرینات دمیر را ندیدم، اما از روند انتخاب 

تیمش به عنوان یک پیشکسوت راضی هستم. او شهامت داشت 

و جوانان خوبی را انتخاب کرد و نشان داد برنامه ریزی بلند مدت 

دارد. از بازیکنان قدیمی  حامد حدادی، ارسلان کاظمی و البته 

بهنام یخچالی را دارد که همانند حامد و ارسلان بازیکن خیلی 

پا به سن گذاشته ای نیست. او در کنار این بازیکنان آقاجانپور، 

امینی، آقامیری، علی اکبری و بقیه را دارد که اگر خودشـــان را 

باور کنند به اعتقاد من کم از ستاره های دهه گذشته نیستند. 

با تعدادی از این بازیکنان مانند واحدی، آقا میری، آقاجانپور و 

گریگوریان و اکبری در سال 96 در تیم نوجوانان کار کردم و اینها 

در کنار ســـه بازیکن باتجربه می توانند تیم دونده و جنگنده ای 

باشند. سبک انتخاب تیم توسط دمیر را می پسندم و او در حال 

برنامه ریزی برای سالیان آینده است و باید به او زمان بدهیم. 

یکـــی از تصمیمات جنجالی دمیر در انتخاب تیم، کنار 

گذاشتن محمد جمشـــیدی بود. این موضوع را چطور 

دیدید؟

در اینکه جمشـــیدی ســـالیان ســـال برای تیم ملی زحمت 

کشیده و کمک کرده است هیچ شکی نیست ولی مربیگری 

امری ســـلیقه ای است. هر مربی با توجه به اهدافی که دارد 

تیم خـــود را انتخاب می کند و با آن نقطه نظرات نفرات خود 

را انتخـــاب کرده و همه باید تمکیـــن کنند. در حال حاضر 

تیم ملی در مسابقات است و همه -حتی جمشیدی- وظیفه 

داریـــم از تیم ملی حمایت کنیم. به هر حال این موضوع نیز 

سلیقه است و شاید من سرمربی بودم، جمشیدی را انتخاب 

می کردم و مصطفی هاشمی بود، او را انتخاب نمی کرد. روی 

این موضوع زیاد اظهارنظر نمی کنم و ما باید به ســـلیقه دمیر 

احترام بگذاریم. 

یکی از انتقادات به نحوه آماده سازی تیم ملی باز می گردد 

و برخی کارشناســـان اعتقاد دارند؛ اینکه ما دیدارهای 

تدارکاتی مناسبی نداشتیم؟

در این دو، ســـه دهه معمولا تیم هـــای ملی را خوب حمایت 

نکردیم و بازی های خوبی نگذاشـــتیم. در این زمان کوتاهی 

که دمیر آمد و بازی های که گذاشـــته شد، برنامه ریزی برای 

جام جهانی نیست. برای جهانی باید از چند سال قبل برنامه 

داشت و ظرف چند ماه دمیر که سهل است و بزرگ تر از او نیز 

نمی تواند شرایط ایده آل را ایجاد کند. به اعتقاد من زمان کوتاه 

و تعداد مسابقات کم بود و همین می تواند لطمه بزند. شکل 

بازی های تدارکاتی نیز به این شـــکل بود که دمیر به دنبال 

سنجیدن بازیکنان بود و با در نظر گرفتن این موضوع تعداد 

بازی ها کم بود. امیدوارم برای مسابقات آتی شرایط بهتر از این 

باشد و تیم های ما با شرایط بهتر در مسابقات شرکت کنند. 

به نظر شـــما چـــه تیم هایی مدعی قهرمانـــی این دوره 

هستند؟

 NBA اسپانیا و فرانسه مدعی هستند. کانادا نفرات خوبی از

آورده اســـت و آمریکا تیم هوشمندانه و جوانی را آورده است، 

اما یک مقدار متزلزل نشـــان داد. با این وجود شـــانس اول 

قهرمانی تیم آمریکا است. 

محمدمهدی ایزدپناه در گفت وگو با »فرهیختگان«: حضور جوانان نقطه عطف تیم ملی بسکتبال است

یل باشیم یف قدرتمندی برای برز شاید در یک شب استثنایی حر
  کسب سهمیه المپیک سخت است               دمیر در انتخاب بازیکنان شهامت داشت
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